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Financial reading of bankruptcy risk using the cash flow statement
-case study: SNTF of Constantine region

La lecture financiere du risque de faillite en utilisant le tableau des flux de trésorerie
— étude de cas : SNTF de la région de Constantine
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Abstract: This study aims to highlight the role of the cash flow statement in determining the
risk of bankruptcy of the national company SNTF of Constantine region during the period
2010/2017. To carry out this study the analytical approach is adopted by applying financial
analysis techniques to extract the most useful indicators to detect bankruptcy risk. The results
showed that the company suffers from the lack of operational solvency. So to cover the deficit,
in the level of exploitation and payment of capital expenditures and loans, the company uses
the proceeds from loans. This has resulted in the constant fluctuation company's treasury,
displaying it to bankrupt.

Keywords: Risk Of Bankruptcy; Cash Flow Statement; indicators; Operational insolvency.

Résumé : Cette étude vise a mettre en évidence le role du tableau des flux de trésorerie dans la
détermination du risque de faillite de la société nationale SNTF de la région de Constantine durant la
période 2010 / 2017. Pour réaliser cette étude, I’approche analytique a était adopté en appliquant des
techniques d'analyse financiere afin d'extraire les indicateurs les plus utiles pour détecter le risque de
faillite. Les résultats montrent que la société souffrait d'un manque de solvabilité opérationnelle. Pour
couvrir le déficit d'exploitation et de remboursement des dépenses en capital et des emprunts la société
recours au produit des emprunts. Cela a entrainé une fluctuation constante de la trésorerie de la société,
la laissant en faillite.

Mots clés : Risque de Faillite ; tableau des Flux de Trésorerie ; Indicateurs ; L’insolvabilité
Opérationnelle.
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